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Vážení spoluobčané, 

ještě před prázdninami Vám přinášíme další informace o naší obci. Jsem velmi rád, že se čím dál více 
občanů aktivně zapojuje do dění v obci a chci jim touto cestou velmi poděkovat.  

Na dalších řádcích se dočtete, co všechno se nám podařilo zrealizovat a co nás v nejbližší době 
čeká. 

Přeji Vám všem příjemné prožití letních prázdnin.  Doufám, že si užijete zasloužený odpočinek 
a hlavně děti načerpají nové síly na další školní rok. 

Pavel Králíček, starosta obce  

 

Kulturní, sportovní a společenské akce: 

 Senior klub – se pravidelně schází každé první úterý v měsíci v salónku restaurace. Na setkání se 
seniory dochází zástupci vedení obce, aby je informovali o dění v obci, vyslechli jejich názory a 
podněty a odpověděli na případné dotazy. (PK) 
 

 Výlet senior klubu Srnojedy - Dvacátého května se uskutečnil výlet pro naše seniory. Akce se 
zúčastnilo 16 občanů, kteří vyjeli autobusem v 8 hodin ráno k prvnímu turistickému cíli. Jednalo se 
o zámek Sychrov, který je známý z pohádky Zlatovláska. Při prohlídce zámku si měli možnost 
prohlídnout například ojedinělé královské apartmá a kapli Nanebevzetí Panny Marie.  Součástí 
zámku je i anglický park, který nabízí možnost krásné procházky. Při procházce našim výletníkům 
vytrávilo, a proto navštívili restauraci před zámkem, kde poobědvali. Po vydatném obědě zamířili 
k poslednímu turistickému cíli, na zámek Hrubý Rohozec. Zámek nabízí tři okruhy, které umožňují 
navštívit více jak 30 bohatě zařízených místností. Výklad průvodce a vybavení zámku měl u 
zúčastněných úspěch. Po 50 minutové prohlídce nadešel čas na odpočinek, pro který využili 
zámeckou kavárnu. Počasí na výlet nebylo ideální, ale i přesto se výlet dle ohlasů zúčastněných 
vydařil. Výlet byl zakončen příjezdem do Srnojed v 17 hodin. Všichni se už těšíme na organizování 
výletu v příštím roce. (ZS) 

 
 Pálení čarodějnic – ve čtvrtek dne 30. 4. 2015 se na obvyklém místě uskutečnilo společné pálení 

čarodějnic. Výbor pro kulturu a sport pro tuto příležitost připravil soutěže pro nejmenší čarodějnice 
a čaroděje. Kdo „složil náročnou zkoušku“, mohl si za odměnu na ohýnku připravit chutný 
špekáček. Na závěr večera účastníky navštívilo a za velkého potlesku předvedlo své žonglérské 
umění ohnivé trio ze skupiny „Firelovers“. (JJ) 
 

 Nohejbalový turnaj trojic o pohár Srnojed 2015 - se konal v sobotu dne 19. 5. 2015 na antukovém 
hřišti. Za hezkého počasí se sešlo 15 sportovců, kteří byli rozlosování do 5 týmů. Systémem „každý 
s každým“ bylo odehráno celkem 10 zápasů, vždy na 2 vítězné sety. Po velkých bojích bylo umístění 
na prvních třech místech následovné:  
1. místo - Dan Kubišta, Radek Lekner, Norbert Hörmann  
2. místo - Jan Freiberk, Jiří Obermajer, Miroslav Svatoň  
3. místo - Vratislav Trlida, Radovan Myslík, Kamil Břeň  
O občerstvení sportovců a diváků se postaral pan Svoboda se svým týmem. (RB) 

 
 Dětský sportovní den - v sobotu 23. 5. 2015 mezi třináctou až osmnáctou hodinou proběhl v naší 

obci dětský sportovní den. Několikaměsíční přípravu zastřešoval výbor pro kulturu a sport. Při 
zahájení akce pan starosta přivítal významné hosty z  pardubických sportovních oddílů, pány 
Dušana Salfického, Pavla Rohlíka a Pavla Staru, Dis. Poté bylo výkopem dvou nejmladších účastnic 
slavnostně otevřeno malé fotbalové hřiště.  
Na improvizovaných sportovištích probíhaly pod dohledem zkušených trenérů a profesionálních 
sportovců ukázky tréninků. Představen byl basketbal, tenis, hokej, fotbal, atletika a americký 



fotbal. Dětem se u basketbalu věnovali Viktor Pulpán s Tomášem Bartoškem, u tenisu své 
zkušenosti předával Roman Brož, na „ledové“ ploše na děti dohlížel Michael Špaček a do branky se 
postavil Jan Jánský. Na hřišti mezi fotbalovými brankami se pohyboval Luděk Frydrych. Rozcvičku 
atletů a vrhačský sektor vedli Michael Šíp spolu s Janem Taušem. Poslední sportoviště ovládli hráči 
amerického fotbalu Ondřej Máslo, Michal Míček a Petr Plaček, kteří krom pomůcek na trénování 
přivezli i výstroj, kterou si mohly všechny děti vyzkoušet. Na všech sportovištích asistovali také 
sportovci a sportovkyně z řad obyvatel naší obce. 
Nejmenší děti si své dovednosti vyzkoušely na opičí dráze, při sbírání duhových kloboučků, 
skákáním v pytli, házením na cíl a na stanovišti s názvem „obratná noha“. 
Pro zájemkyně proběhla v sále KD lekce tance pod vedením paní Lenky Gruntorádové, vedoucí 
z tanečního country klubu Virginia. Další hodina patřila józe s lektorkou Mgr. Olgou Remešovou.  
Komu nestačilo šest disciplín, měl možnost svezení na koních pod odborným dozorem paní Mgr. 
Martiny Niederlové. 
Jako na každé velké sportovní akci, tak i u nás dostali všichni sportovci diplom, po průchodu 
„bránou borců“ je pan starosta dekoroval medailí a na řadu přišly i rychlé špunty. 
Akce se zúčastnilo 116 dětí a o hladký průběh se postaralo 25 organizátorů (členů výboru pro 
kulturu a sport a občanů obce). Občerstvení pro všechny zajistil tým pana Michala Svobody 
z Obecní hospody. (JJ) 
 

 Plavba lodí Arnošt – Letní teplota a slunečné počasí provázelo náš výlet na lodi Arnošt. Plavba na 
trase Pardubice - Kunětice a zpět se uskutečnila v sobotu odpoledne 6. 6. 2015. Ve 14:00 byl v 
Srnojedech přistaven autobus, který většinu dětí s doprovodem a několik seniorů odvezl na 
přístaviště do Pardubic a po doplutí nás přistavený autobus dovezl domů. Po celé odpoledne nás 
provázelo nejen letní počasí, ale také dobrá nálada. (JJ) 
 

Zprávy z Obce: 

 Vánoční strom - v prostoru mezi řadovými domy a silnicí byl vysazen „Vánoční strom“. Věnovala 
ho obci paní Zdeňka Sršňová. Děkujeme. (PK) 
 

 Ukliďme Česko – v sobotu dne 18. dubna 2015 proběhla celostátní akce s názvem „Ukliďme 
Česko“, ke které se připojila i naše obec. Dobrovolné akce se zúčastnilo 25 nadšenců z naší obce. 
Společně jsme uklidili levý břeh řeky Labe od zdymadla až po „brod“. Sebrali jsme zejména plastový 
odpad, zbytky polystyrénu, láhve a dráty. Vším jsme vrchovatě naplnili valník (cca 400 kg 
odpadků). I když ráno zmíněného dne bylo deštivé, později se vyčasilo a vysvitlo slunce. Všichni 
jsme si pracovní dopoledne užili a zakončili příslibem účastí i v příštím roce. Děkujeme všem, kteří 
se úklidu zúčastnili. (DV) 
 

 Veřejná schůze - dne 20. 4. 2015 se konala v sále KD Srnojedy Veřejná schůze. Občané byli 
seznámeni s činností vedení obce a byly jim zodpovězeny otázky k jednotlivým tématům. (PK) 

 
 Oprava a znovuotevření obecní prodejny – na konci února dala výpověď z nájmu v obecním 

obchodu paní Knotková. Vedení obce spolu se zastupiteli bylo postaveno před úkol 
znovuzprovoznění obecního obchodu. Vzhledem k zákonem daným termínům jsme situaci začali 
okamžitě řešit. Bylo potřeba udělat mnoho postupných kroků (viz harmonogram činností) a 
v dnešní době je již obchod otevřen. (DV) 

 
HARMONOGRAM ČINNOSTÍ V OBECNÍM OBCHODU V ROCE 2015  

 
1. 30. 2. VÝPOVĚĎ NÁJEMKYNĚ OBECNÍHO OBCHODU 

2.   8. 3. SVOLÁNÍ ZASTUPITELSTVA č. 4/2015 

3. 16. 3. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA č. 4/2015 – VYPSANÝ ZÁMĚR 1/2015 

4. 28. 3. UZAVŘENÍ OBECNÍHO OBCHODU 

5. 30. 3. PŘEDÁNÍ OBCHODU, PŘEDÁVACÍ PROTOKOL 

6. 30. 3. ZJIŠTĚNÍ ŠPATNÉHO STAVU V OBECNÍM OBCHODU 

7.   1. 4. SCHŮZKA ZASTUPITELŮ V OBCHODU, ZHODNOCENÍ STAVU PRODEJNY 



8.   1. 4. ZAHÁJENY PRÁCE NA VYKLÍZENÍ NEPOTŘEBNÉHO MATERIÁLU A ODSTRANĚNÍ LINOLEA 

A ZTROUCHNIVĚLÉ PODLAHY V ČÁSTI BUDOVY 

9. 20. 3. - 7. 4. VYVĚŠENÍ ZÁMĚRU č. 1/2015  

10. 31. 3. SVOLÁNÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA č. 5/2015  

11.   7. 4. KONEC MOŽNOSTI PODAT NABÍDKU 

12.   8. 4. ZADÁN PROJEKT NA ZPŮSOB VYTÁPĚNÍ BUDOVY 

13.   8. 4. VYBRÁNA FIRMA NA SANACI ZDIVA 

14.   8. 4. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA č. 5/2015 – SCHVÁLENÍ ZÁMĚRU, VÝBĚR NÁJEMCE 

15. 13. 4. OSLOVENA ČISÍCÍ FIRMA NA PODLAHY 

16. 13. 4. CENOVÁ NABÍDKA NA ČIŠTĚNÍ A MOŽNOU FLUATACI DLAŽBY, TERMÍN ČIŠTĚNÍ 

V TÝDNU 20. – 24. 2015 

17. 13. 4. ZADÁNA OPRAVA PODLAHY V ČÁSTI BUDOVY, BETON, DLAŽBA 

18. 13. 4. SCHŮZKA S PANÍ KUNDRTOVOU MALOOBCHODNÍ SPECIALISTKOU MAKRO Cash & 

Carry ČR s.r.o. 

19. 14. 4. ZADÁNA OPRAVA (VYBETONOVÁNÍ) PODLAHY 

20. 15. 4. PROVEDENÍ SANACE ZDIVA 

21. 15. 4. ZADÁNÍ OBJEDNÁVKY NA ČIŠTĚNÍ DLAŽBY 

22. 15. 4. OBJEDNÁVKA MALOVÁNÍ V BUDOVĚ 

23. 16. 4. BETONOVÁNÍ PODLAHY 

24. 18. 4. ČIŠTĚNÍ DLAŽBY VE SKLADECH 

25. 22. 4. POKLÁDKA DLAŽBY  

26. 24. 4. VYMALOVÁNÍ 

27. 25. 4. ÚKLID PO MALOVÁNÍ 

28. 27. 4. PŘEDÁNÍ OBCHODU NÁJEMCI 

29. 28. 4. SCHŮZKA OHLEDNĚ ÚDRŽBY KLIMATIZACE 

30. 20. 5. OTEVŘENÍ OBCHODU 

  

 Instalace branek na malou kopanou – Vzhledem k tomu, že je v naší obci velké množství dětí a i 
sportovně založených dospělých, navrhli jsme vybudování fotbalového hřiště. Již v minulém 
volebním období jsme jako opoziční zastupitelé navrhovali jeho vybudování na zelené ploše poblíž 
tenisového kurtu. Bohužel jsme nedokázali přesvědčit tehdejší vedení obce, že je vhodnější a 
bezpečnější, když si budou děti hrát na hřišti, než na komunikacích a mezi zaparkovanými auty. 
Vybudování fotbalového hřiště jsme tedy zařadili do našeho volebního programu. Požádali jsme 
stavební úřad o vystavení odborného stanoviska k možnosti výstavby fotbalového hřiště. Stavební 
úřad naši žádost schválil a stanovil podmínky podle platných předpisů a zákonů. Na jednání 
zastupitelstva č. 4/2015, dne 16. 3. 2015 bylo rozhodnuto o zakoupení fotbalových branek od firmy 
HASPO, které splňují přísná kritéria na kvalitu a bezpečnost veřejného sportoviště (certifikát TÜV). 
Zemní práce, sestavení branek a natažení sítí bylo provedeno svépomocí, zabetonování zemních 
pouzder stavební firmou. 
Na fotbalové branky a stavební práce bylo získáno celkem 32.200 Kč z darů firem a občanů 
Srnojed. Dárci: Synthesia, a.s. 10.000 Kč, Pavel Králíček 3.000 Kč, Roman Bednář 3.000 Kč, Ing. 
Vladimír Dvořák 3.000 Kč, Jiří Juška 3.000 Kč, Milan Jiroušek 3000 Kč, Daniela Kubišta 2.000 Kč, 
Radovan Myslík 2.700 Kč a Tomáš Kratochvíl 2.500 Kč. (RB) 
 

 Kontrola hřišť – v měsíci květnu proběhla v obci kontrola dětského hřiště u KD a kontrola dětského 
sportovního hřiště v lokalitě „Lesopark“. Kontrolu provedl revizní technik v oblasti tělocvičného 
zařízení a dětských hřišť pan Lukáš Ondráček. (DV) 
 

 XIV. sněm Svazu měst a obcí České republiky - se konal ve dnech 21. a 22. května 2015 v Olomouci. 
Jednalo se o celorepublikové setkání představitelů členských měst a obcí, které se schází jednou 
za dva roky a za obec Srnojedy se ho zúčastnil místostarosta Ing. Vladimír Dvořák. Zvolila se na něm 
Rada a Kontrolní komise Svazu a stanovily se priority pro období 2015 - 2017. Sněm se rovněž 
zabýval hospodařením Svazu a přijal stanoviska k aktuálním problémům měst a obcí. Kromě 
starostů z celé republiky se XIV. sněmu zúčastnili vrcholní představitelé státní správy, veřejného 
sektoru i soukromé sféry. Nechyběl předseda vlády Bohuslav Sobotka, 1. místopředseda vlády a 



ministr financí Andrej Babiš, vicepremiér Pavel Bělobrádek, ministr pro lidská práva, rovné 
příležitosti a legislativu Jiří Dienstbier, ministr školství, mládeže a tělovýchovy Marcel 
Chládek, ministr životního prostředí Richard Brabec, předseda Združenia miest a obcí Slovenska 
Michal Sýkora, předseda Asociace krajů ČR Michal Hašek, náměstkyně ministra vnitra pro veřejnou 
správu a legislativu Jana Vildumetzová, náměstek ministra průmyslu a obchodu Jiří Koliba, 
náměstek ministra dopravy Ondřej Votruba, generální ředitel České pošty Martin Elkán, ředitelé 
nejen státních organizací a řada senátorů i poslanců. Účastníky XIV. sněmu také pozdravili 
představitelé hostitelského města a kraje: primátor města Olomouc Antonín Staněk a hejtman 
Olomouckého kraje Jiří Rozbořil. 
Při této příležitosti místostarosta obce Srnojedy Ing. Vladimír Dvořák osobně předal dotaz ohledně 
spolupráce MF a MMR při řešení narovnání podmínek vázací doby nájmů u nájemního bydlení z let 
1999 a 2000 do rukou ministra financí Andreje Babiše. (DV) 
 

 Prohlídka vodního díla – odkaliště č. 7 v Synthesia, a.s. – dne 27. 5. 2015 proběhla prohlídka 
odkaliště č. 7, které se za obec zúčastnil starosta Pavel Králíček. Účastníci byli seznámeni 
s provozem a zajištěním bezpečnosti vodního díla. Byla předložena podrobná zpráva o provozu 
odkaliště č. 7, která je uložena na OÚ a je k dispozici k nahlédnutí. Po dohodě s generálním 
ředitelem Synthesia, a.s. Ing. Josefem Liškou, jsou na internetových stránkách obce umístěny 
fotografie této lokality, které byly pořízeny při prohlídce. (PK) 
 

 Svazek obcí za letištěm - dne 28. 5. 2015 proběhlo jednání výkonné rady, tentokrát v naší obci. Na 
programu jednání bylo schválení Zprávy o hospodaření a účetní závěrky za rok 2014. Byly 
projednány akce plánované na rok 2015, strategický plán mikroregionu, a další. Jednání se 
zúčastnili starosta Pavel Králíček a místostarosta Ing. Vladimír Dvořák. (PK)  

 
 Bezpečnostní rada Synthesia, a.s. – dne 29. 5. 2015 proběhlo řádné zasedání Bezpečnostní rady 

Synthesia, a.s., které se za obec zúčastnil starosta Pavel Králíček. Zasedání zahájil Ing. Josef Liška, 
generální ředitel Synthesia, a.s., a účastnili se ho zástupci společnosti Synthesia, a.s., členové rady 
z řad vedení okolních obcí a zástupce Pardubického kraje. Účastníci byli seznámeni s výsledky 
společnosti za rok 2014 a s úkoly na rok 2015. Dále pak s problematikou životního prostředí, údržby 
areálu a plánovanými zastávkami. Hlavním tématem bylo seznámení s informacemi o havarijních 
situacích a vývoji bezpečnosti práce za poslední období. Na závěr byla provedena praktická ukázka 
využití havarijního informačního systému (rozesílání SMS zpráv) při řešení mimořádných událostí. 
Byl předveden odborný zásah HZS Synthesia při řešení simulované nehody s výronem čpavku na 
objektu RY 325 A. (PK) 
 

 Převod nájemních domů – vedení obce již od voleb podniká kroky vedoucí k převodu nájemních 
domů na nájemníky. Jednotlivé kroky jsou uvedeny v tabulce. (PK) 

 
P. č. Datum Poznámky 

1 8. 12. 2014 Jednání starosty, místostarosty a jednatele SKM s daňovou poradkyní Ing. Jiřinou 
Röslerovou na téma stanovení daně z nabytí při převodu nájemních domů. 

2 15. 12. 2014 Úkol Kontrolnímu výboru (na zastupitelstvu č. 3/2014)  
 – Vypracovat legislativní rozklad podmínek převodu 92 domů. Zjistit, které 
konkrétní předpisy se vztahují ke konkrétním domům a jejich aktuální platnost ve 
vztahu k převodu. Termín: do 28. 2. 2015 

3 15. 12. 2014 Úkol Finančnímu výboru (na zastupitelstvu č. 3/2014)                                                                        
- Zajistit vyhodnocení převodu 92 domů z majetku obce na nájemníky. 
a) Vyčíslit daň z převodu domů k jednotlivým bytovým jednotkám a jejich celkový 
součet. 
b) Zajistit finanční posouzení převodu domů z pohledu jejich stavu a 
předpokládaných oprav (odborné stavební posouzení – kotle, okna, střechy, apod.) 
a příjmů z nájmů do roku 2022. Termín: do 31. 3. 2015 

4 11. 2. 2015 Jednání starosty, místostarosty a jednatele SKM s paní Marcelou Nekvapilovou o 
poskytnutí informací k dotačním titulům při stavbě nájemních domů. 

5 28. 2. 2015 Splnění úkolu KV (pan Bednář) - zajištění všech dostupných dokumentů. 



6 10. 3. 2015 Jednání starosty a místostarosty na Ministerstvu pro místní rozvoj ČR s Ing. 
Musilovou o zkrácení vázací doby u zbývajících 83 domů. 

7 10. 3. 2015 Den malých obcí - dotaz starosty na Ing. Karlu Ruckou z Ministerstva financí ČR - 
narovnání vázací doby u nájemních domů - slíbila, že odpoví písemně. 

8 15. 3. 2015 Odpověď Ing. Karly Rucké – nedostatečná. 

9 20. 3. 2015 Dopis na Ministerstvo financí - žádost o stanovisko k rozdílné vázací době k 
dotačním titulům 1999 a 2000. 

10 30. 3. 2015 Jednání starosty, místostarosty a jednatele SKM s právníkem obce JUDr. Jarmilou 
Černou - metodika převodů v návaznosti na finanční kroky (hospodaření obce). 

11 31. 3. 2015 Splnění úkolu FV (pan Jiroušek).       

12 2. 4. 2015 Konzultace metodiky převodů domů s právníkem Ing. Mgr. Janem Vavřinou. 

13 8. 4. 2015 Schválení pracovní skupiny k převodu nájemních domů na zasedání zastupitelstva č. 
5/2015. 

14 13. 4. 2015 Jednání pracovní skupiny. 

15 17. 4. 2015 Jednání starosty se starostou obce Mikulovice panem Ing. Josefem Nentvichem - 
metodika převodu domů. 

16 17. 4. 2015 Jednání starosty se starostou obce Ostřešany panem Mgr. Josefem Vodrážkou - 
metodika převodu domů. 

17 20. 4. 2015 Veřejná schůze - informování občanů o postupu jednání ve věci převodu nájemních 
domů. 

18 28. 4. 2015 Urgence odpovědi MF. 

19 7. 5. 2015 Jednání starosty a předsedy Finančního výboru s ředitelem Finančního úřadu JUDr. 
Kuželem, Ph.D. o možnosti odpuštění daně z nabytí při převodu obecních domů. 

20 13. 5. 2015 Dopis řediteli Finančního úřadu JUDr. Kuželovi, Ph.D. se žádostí o stanovisko k 
placení daní při převodu domů z obce na nájemníky. 

21 13. 5. 2015 Jednání starosty a předsedy Finančního výboru s ředitelem Hypoteční banky a.s., 
pracoviště Pardubice, Ing. Fryšem a Ing. Vrbovou o možnosti rozdělení hypotéky 
obce na nájemníky při případném převodu domů. 

22 18. 5. 2015 Další urgence odpovědi MF. 

23 20. 5. 2015 Dopisy nájemníkům devíti domů – informace o stavu převodu domů uvolněných 
změnou vázací doby MMR ČR. 

24 22. 5. 2015 Konference Svazu měst a obcí – místostarosta osobně předal žádost o řešení 
narovnání vázací doby u nájemních domů ministrovi financí Ing. Andreji Babišovi. 

 
 

Připravujeme: 

 
 Vzhledem ke stále rozšířenějšímu používání internetových stránek při předávání a získávání 

informací a jejich udržování v aktuálním stavu se vedení obce rozhodlo modernizovat obecní 
internetové stránky. Na zasedání Zastupitelstva obce Srnojedy č. 8/2015 dne 15. 6. 2015 bude 
projednáván výběr nového provozovatele obecních stránek a zajištění jejich administrace. Během 
letních měsíců by mělo dojít k vytvoření „nových“ stránek a překlopení informací ze současných. 
(PK) 
 

 Vedení obce se po sedmi letech provozu stávající sekačky rozhodlo pro nákup nové sekačky. 
Důvodem jejího nákupu je zejména špatný technický stav té současné. Obec potřebuje kvalitní a 
spolehlivý stroj, který zajistí i nadále uspokojivý stav a vzhled obce. (PK) 

 
 Seznam kulturně sportovních akcí III. Q: Vzhledem k tomu, že ve III. Q jsou letní prázdniny, Výbor 

pro kulturu a sport obce Srnojedy ve spolupráci s vedením obce pro Vás připravil pouze jednu akci, 
na kterou jste všichni srdečně zváni: 19. 9. 2015 tradiční turnaj ve volejbale o Srnojedský pohár 
Bližší informace o akcích budou včas uveřejněny. (PK) 

 
 



 

Další informace občanům: 

 Plánovaná oprava komunikace – V roce 2015 (v měsících červnu a červenci) je plánovaná oprava 
komunikace III/32221 procházející obcí Srnojedy. Správa a údržba silnic (SUS) Pardubického kraje 
opraví vytipovaná místa na dané komunikaci, která jsou v nejhorším stavu. Zároveň dojde 
k obnovení vodorovného značení zastávek MHD. (DV) 

 
 Možnost inzerce pro živnostníky a firmy působící v obci - Pokud máte zájem o inzerci v dalších 

vydáních Srnojedského zpravodaje či na stránkách obce, můžete nás kontaktovat. Návrhy pro 
inzerci je možné podat elektronickou formou na adrese obec@srnojedy.cz, písemně, nebo osobně 
v úřední hodiny na OÚ. (PK) 
 

 Boj proti „šmejdům“ - V poslední době je to hodně diskutované téma. Přestože se o tom stále 
hovoří v televizi a píše v novinách, mnoho běžných občanů stále podléhá nekalým praktikám tzv. 
„šmejdů“ – zástupcům předváděcích společností a přichází o své peníze. Na základě zkušeností ČOI 
(Česká obchodní inspekce) Vám předkládáme základní pravidla, kterými je dobré se řídit a vyhnout 
se tak problémům se „šmejdy“… 

 Nereagujte na telefonické ani osobní pozvánky na „poradenské akce“! 

 Neposkytujte žádné osobní údaje za účelem „předání výhry“! 

 Neorganizujte prodejní akci doma – riziko, že budete v domácím prostředí vystaveni 

nekalým obchodním praktikám dealera (prodejce), je velmi vysoké! 

 Odstoupení od smlouvy uzavřené doma je možné, ale nemusí se Vám to v zákonné lhůtě 

podařit a smlouvy a finanční závazky z nich vyplývající budete muset dodržet! 

 Nevěřte příslibům vrácení peněz a pomoci od pseudoochránců vašich zájmů – sledují jen ty 

svoje! 

 Upozorněte na podezřelé předváděcí akce nejbližší pobočku ČOI! 

 Dostanete-li se do problematické situace, svěřte se svým blízkým, přátelům a zažádejte co 

nejdříve o radu a pomoc některou spotřebitelskou organizaci. 

 Nechoďte na předváděcí akci, není-li na pozvánce uveden prodávající a místnost, kde se 

akce koná. Není-li označena adresou pořadatele – jedná se pravděpodobně o nelegálně 

podnikající firmu! 

 Nechoďte na anonymní akce, smlouvy neuzavírejte ani nepodepisujte!!! 

 V případě zakoupení zboží od fiktivního podnikatele a bez kupní smlouvy jsou spotřebitelská 

práva, tj. odstoupení od smlouvy i práva z vadného zboží, nevymahatelná!!! *) 

Poslední rozloučení: 

 
Dne 5. 5. 2015 nás opustila ve věku nedožitých 96 let paní Bohuslava Langpaulová. 
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